
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Comisiei pentru utilitati publice 9i salubritate din data

de 06 martie 2024, ora 10.45

§edinta s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platforrnei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
06.03.2024 a domnului pre9edinte Nicorescu Nicorel.

NUME Sl PRENUMEmR I prezent
SECRETAR - MELCIU FLORIN – prezent
DEACONESCU cATALIN IONU' prezent
STOFOR STEFAN – prezent
MAXIM MARIUS CATALIN – Drezent
STOICA IOANA – Drezent
MILITARU MARIAN cATALIN – prezent

Ordinea de zi a 9edin{ei comisiei comunicata prin convocare:

Proiectul propus pentru ordinea de zi suplimentara a 9edintei
C.G.M.B. din data de 06.03.2024, proiect de hotarare privind aprobarea
de principiu pentru realizarea fuziunii dintre Societatea Electrocentrale
Bucure9ti S.A. (ELCEN) 9i Compania Municipala Termoenergetica
Bucure9ti (C.M. T. E.B. ) in vederea realizarii serviciului public de alimentare
cu energie termica prin sistem de alirnentare centralizata cu energie
termica (SACET) in Municipiul Bucure9ti.

Participa:
Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii

Integrate.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Buna dimineaja!
Sunt prezenti Tn acest moment toli cei 7 membri ai comisiei, deci

este Tntrunit cvorumul pentru Tnceperea 9edintei.
va muljumesc pentru prezenja la 9edinja Comisiei de utilitali de

astazi! Avem pe ordinea de zi un proiect care va fi propus pentru ordinea
de zi suplimentara a 9edintei C.G.M.B. de astazi.
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Voi da citire proiectului de pe ordinea de zi, pentru a supune la vot
ordinea de zi

Proiect de hotarare privind aprobarea de principiu pentru realizarea
fuziunii dintre Societatea Electrocentrale Bucure9ti S. A. (ELCEN) 9i
Compania Municipala Termoenergetica Bucure9ti (C.M. T. E.B. ) in vederea
realizarii serviciului public de alimentare cu energie termica prin sistem de
alimentare centralizata cu energie termica (SACET) in Municipiul
Bucurest i

Daca nu sunt observatii, supun la vot ordinea de zi.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru .

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, ordinea de zi a

fost aprobata.1

Trecem la proiectul de hotarare privind aprobarea de principiu
pentru realizarea fuziunii dintre Societatea Electrocentrale Bucure§ti
S.A. (ELCEN) 9i Compania Municipala Termoenergetica Bucure9ti
(C.M.T.E.B.) in vederea realizarii sewiciului public de alimentare cu
energie termica prin sistem de alimentare centralizata cu energie
termici (SACET) in Municipiul Bucure9ti.

Rog initiatorul sa ne prezinte acest proiect.
va multumim!

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Buna ziua! A fost Tntocmit un raport comun Tmpreuna cu Direc+ia
Guvernanta Corporativa 9i cu Asocia jia de Dezvoltare Intercomunitara
Bucure9ti - llfov. Dupa cum se 9tie, in 9edinja Guvernului Romaniei din
data de 31 ianuarie 2024 a fost aprobat memorandumul care are ca tema
realizarea serviciului public de alimentare cu energie termica Tn sistem
centralizat, respectiv producerea, transportul, distributia 9i furnizarea
energiei termice Tn municipiul Bucure9ti, in vederea utilizarii optime a
resurselor de energie 9i cu respectarea normelor de protectie a mediului,
sanatatii populajiei 9i dezvoltarii durabile. Initiatorul acestui memorandum
este Ministerul Energiei. Au fost transmise catre Primaria Municipiului
Bucure§ti Tn data de 13 februarie, atat memorandumul, cat si adresa de

1 Domnul Melciu Florin 9i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele generate de
sistemul de vot online cu aplicalia integrata Stido
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inaintare a Ministrului Energiei, pentru a fi aprobata, de principiu Tn prima
faza, aceasta fuziune dintre Societatea Electrocentrale 9i Compania
Termoenergetica Bucure9ti. in con+inutul memorandumului exista o
masura stabilita la punctul 2, prin care se solicita, de catre Ministrul
Energiei, un punct de vedere referitor la continutul acestui memorandum,
un punct de vedere al Primariei Municipiului Bucure9ti. Prin proiectul pe
care TI propunem dezbaterii astazi, ne propunem doar sa avizam de
principiu aceasta fuziune dintre ELCEN 9i Termoenergetica.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Multumesc frumos! A9 vrea 9i eu sa spun doua lucruri legate de

acest proiect. Am observat ca el anuleaza o hotarare mai veche pe care
noi am dat-o. Tin sa precizez ca, in acel moment, datele problernei erau
cu totul diferite 9i, mai exact, ELCEN-ul era in insolventa, nici nu se putea
pune o astfel de problema la acel moment, sa se faca aceasta cornasare.
§i s-a incercat ideea de a prelua cu totul compania ELCEN, ceea ce s-a
dovedit, pentru acel moment, ca era un efort financiar foarte mare 9i, din
aceasta cauza, s-au mai amanat la acel moment lucrurile. Acum avem o
varianta care presupune, pe viitor, printr-o negociere Tntre Prirnaria
Generala Pi ELCEN, sa se discute despre aceasta noua entitate, in care
s-ar putea reorganiza 9i modul de Tmpartire a responsabilitalilor pe viitor
Tntre cele doua entitati. $i alta precizare, dovada ca pana Tn acest moment
nu a existat o opunere Tn cadrul Primariei Generale Tn fata unei eventuale
astfel de reorganizari sunt toli ace9ti pa9i pe care i-am parcurs anterior 9i
in viitor. Eu sper ca rezonabilitatea sa fie cuvantul de baza Tn aceste
discutii lungi pentru viitor 9i pentru o astfel de implementare. $i toata
lumea implicata sa doreasca strict binele cetatenilor Municipiului
Bucure9ti. §i sa rezolvam o problema 9i nu doar o etichetare mai rapida,
mai mult sau mai pujin politic. Muljumesc frumos!

Doamna Consilier Stoica loana
A9 vrea sa spun 9i eu ceva despre aceasta fuziune de principiu. in

anii 2007-2008 toate societatile, adica tot ce apar+inea de Ministerul
Energiei, au fost transferate Ia local cu titlu gratuit. Au ramas, in spe+a, sa
spun a9a, doua, Constan{a 9i Bucure9ti. Nu s-a dorit la momentul respectiv
predarea. Nici acum nu e tarziu. Daca se dore9te, exact cum a spus 9i
domnul Nicorel, ca se face un lucru bun pentru cetajeni, 9i eu cred ca se
face, macar eliminam un TVA, §i tot Tnseamna ceva.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
sa votam. in cazul acesta. daca nu mai sunt alte interventii
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Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotrivi, proiectul a

primit aviz favorabil.2
va multumim!
Daca nu mai avem alte lucruri de dezbatut astazi, va propun sa

Tnchidem 9edinja, pentru ca mai sunt cateva comisii Tnainte de 9edinja de
la ora 12.00

Muljumesc!
O zi buna! La revedere!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 11.00

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplica jia integrata Slido,
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

PRE$EDINTE,
Nicorel Nicorescu

SECRETAR,
Melciu Florin

2 Domnul Melciu FForin 9i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost consemnate
in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 9i cu rezultatete generate de
sistemul de vot online cu aplica+ia integrata Slido
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